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Plejadisch-plejarische kontaktní zpráva 

 

 
 

Rozhovor mezi Ptaah z Federace Plejaren  

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 
 

Osmistý devětasedmdesátý kontakt 

Úterý, 27. února 2024, 0.14 hod. 

 

Billy   Už opět běží časné minuty nového dne, ale tvůj příchod je i přesto velmi vítán, Ptaah. Buď 
pozdraven, milý příteli. 

Ptaah   Děkuji, i já tě zdravím, milý Eduarde, můj příteli. 

Billy   Hned na začátek chci říci, že se u mě v kanceláři již několik dní opět dějí podivné věci. Minulou 
sobotu jsem například zamkl kancelář, když jsem byl volán od počítače do kuchyně, ale když jsem se asi 
za 15 minut vrátil, tak tady na stole ležela před počítačem tahle malá knížečka, dílko básní s věnováním 
z 11. 5. 2002 od Inge Müllerové. Inge byla pasivní členka, která se kamarádila s Rosou a zemřela již 
v roce 2007. Toto dílko nechala v roce 2002 očividně vydat nakladatelstvím »Die Blaue Eule« 
v Německu, ale tehdy patrně zapomněla mi jej dát. Teď ale náhle leží u mě na stole před počítačem, 
ačkoliv kancelář byla zamčená a nikdo v ní nebyl ani do ní nemohl vstoupit. Krom toho se příštího dne 
stalo, že mi Mark přinesl zpět desky se zbylými penězi za jednu platbu, ale když jsem je o trochu později 
přepočítával, spadla mi jedna mince na zem a jednoduše beze stopy zmizela. I když jsem ji pak s pomocí 
Evy a ve světle kapesní svítilny hledal, tak ji už nebylo možné najít. Třebaže jsem po ní druhého dne 
ještě jednou pátral, bylo hledání bezvýsledné – a to do dnešního dne. Bylo tomu tak, jako když jsme 
s Patricem prováděli vyúčtování a když na desce stolu před našima očima zmizela pětistovková bankovka 
– tehdy byla ještě v oběhu, dnes už existuje jen dvoustovková. Stalo se to stejně jako u Pia – opět při 
vyúčtování –, kdy před našima očima znenadání zmizel na stole malý svazek padesátkových bankovek, 
bylo jich 10 a už se nikdy znovu neobjevily. Ta pětistovková bankovka Patrica se naopak asi po 2 nebo 
3 minutách náhle znovu vynořila na stole. Včera se dále zběhlo, že v jedné mé vitríně nenadále u jedné 
malé sošky, resp. figurky, kterou jsem měl z New Yorku, beze stopy zmizela hlava a už se znovu 
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neobjevila. Eva a já jsme si ji prohlédli a zjistili jsme, že byla ta hlava na plocho oddělena, avšak beze 
stopy se vytratila a již se znovu neobjevila. Můžeš se tu podívat sám. 

Ptaah   ... Ano, ta hlava skutečně chybí. Tyto události jsou mi známé z tvých vyprávění, a tudíž vím, že se 
takovéto věci u tebe v pracovně dějí, a k tomu mi Arlion vysvětloval i další podivné události, které se 
udály ve Středisku a které on osobně zažil, jakož i několik jeho spolupracovníků, a to dokonce ve tvé 
pracovně. V ní byly totiž 3 osoby z jeho pracovní skupiny nemravně obtěžovány, stejně jako se to stalo 
i Engelbertovi, Marii, Marcelovi, mé dceři Semjase, tomu profesorovi z Německa a dalším. A já ti chci 
nyní doznat, že se mi na počátku měsíce prosince roku 1989 přihodilo totéž, a sice tehdy, když jsem byl 
sám ve tvé pracovně, čekal jsem na tebe a ty jsi byl zatěžován neradostnými věcmi. 

Billy   – – – Tak, stalo se to tedy i tobě – možná bylo dobře, že jsi mi o tom tehdy nic nepověděl. Za tyto 
neradostné události jsem byl dokonce ještě o 30 let později žalován u soudu, za čímž vězela nejen moje 
bývalka a má dcera, ale i ten knihovník z univerzitní knihovny – který je mezitím v důchodu –, a možná 
že se na tom podílel i náš někdejší první prezident FIGU, jenž přece ... a který se ještě i dnes, jak mi bylo 
referováno, čile stýká s mojí bývalkou. 

Ptaah   Tak tomu může být, neboť ... 

Billy   To vím, neboť jste mi to přece řekli, ale to mne dneska už pálit nebude. 

Ptaah   To skutečně nebude, neboť tato věc, která odpovídá pravdě, je přece minulostí. 

Billy   Ano, a tu má člověk přece nechat v klidu, neboť co se jednou stalo, to již nelze změnit. Je ovšem 
nutno se z toho učit a eventuálně vše dělat lépe, je-li to nezbytné. Žel to mnozí lidé nechápou a nic 
nemění k lepšímu, když vinou nějakého pokřiveného smýšlení nebo z důvodu chybného jednání utrpěli 
škodu. To se prokazuje obzvláště u lidí, kteří propadli nějaké závislosti, alkoholu, omamným látkám nebo 
nějakému zlozvyku na úrovni jednání nebo nějakému způsobu chování či prostě nějaké nedobré 
zvyklosti. 

Ptaah   To odpovídá tomu, jak se věci skutečně mají, a četným lidem to ztěžuje život. 

Billy   Zpravidla za tím právě vězí tvrdošíjné nemyšlení, a tím pádem i hloupost, ale rovněž i nějaká 
náboženská či světská víra, která vytváří velký stín, avšak tento blud lidé zjevně nedokážou přeskočit. Tak 
je tomu proto, že každý věrský blud právě mutuje v naprosto nekontrolovatelnou zvyklost. 

Ptaah   To, co říkáš, je vskutku tak a rovněž to odpovídá pravdě. 

Billy   Tak to je, ale pozemšťané to žel nechtějí pochopit, a tedy ani akceptovat. 

Ptaah   To jsi při našich rozhovorech říkal již vícekrát. 

Billy   Ano, já vím, ale odpovídá to pravdě, to říká i tato žena Y... z ... v Německu ve svém dopise, který 
jsem včera také obdržel. Ta píše, že na lavici obžalovaných kvůli začátku války na Ukrajině nepatří Putin, 
ale Amerika. Doslova tu stojí psáno: »Amerika je na vině proto, že porušila všechny sliby o tom, že se 
NATO nikdy nebude rozšiřovat do východních evropských států. Na počátku 90. let se ale pak zločinecká 
›firma‹ jménem NATO přece jen rozšířila na východ. Já jsem rodilá Ukrajinka, ale jsem provdaná 
za Němce, a my oba nedokážeme pochopit, proč si naše země zvolila za prezidenta tohoto klaunovského 
představitele Zelenského, který je pouze zlým válečným štváčem a který pomocí lží a hereckého umu 
dostává mnoho států na svoji stranu a ty pak dodávají Ukrajině zbraně. A Zelenskyj se při tom ještě 
obohacuje, protože zjevně ještě dostává peníze a bere si je do vlastní kapsy. A chci Vám povědět, 
že mnohé tisíce z nás Ukrajinců uprchly do Ruska a do Německa, jako já a můj muž. Já nechci světit 
Putina, neboť ten nakonec nechal ruské vojáky napochodovat na Ukrajinu a vyvolal válku, ale je tomu 
přesto tak, že na tom nese vinu Amerika, a právě tak i na tom, že byli zabiti oba naši synové, kteří museli 
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odejít do války a také nám referovali o tom, že ruští vojáci byli jednoduše stříleni, pokud padli do zajetí 
našich vojáků. ...« 

Ptaah   Číst tento dopis dále není nutné, neboť to, co jsi dosud přečetl, postačuje. My jsme to totiž 
během posledních týdnů rovněž pozorovali, avšak vraždění tohoto druhu a válečné zločiny ukrajinské 
armády a žoldáků se světové veřejnosti zamlčují a pranýřuje se jen jednání a konání ruské strany. A tak 
je tomu také jen proto, že se po celém světě provozuje účinná antiruská propaganda, zatímco Amerika 
a Ukrajina jsou velebeny a jsou podváděny četné státy, které se vinou lží a žebrání Zelenského, jakož 
i vinou lží a globálního podvádění ze strany Ameriky, na ukrajinské válce podílejí. 

Billy   Tak tomu žel je, což ..., čemuž se žel nepůjde vyhnout a čemu vinou své příslovečné hlouposti 
nebudou schopni zabránit ti pozemšťané, kteří mají přátelský postoj k Americe a Zelenskému a kteří věří 
jejich lžím a podvodům a tím ... 

Ptaah   Což žel nebude možné změnit. 

Billy   Ano, ale zanechme této věci a věnujme se tomuto dopisu zde, který mi byl včera doručen poštou. 
Ten napsala jistá paní Y... z ..., a jak už jsem říkal, byl mi včera doručen poštou. Ptá se mě, kde přesně 
jsem fotografoval ta UFO ve formaci V, kterou viděla zobrazenou ve starých zprávách o UFO. Píše tu také, 
že se celé roky snažila najít moji adresu, a jelikož se k ní nyní náhodou dostala, tak mi chce právě napsat 
a na všechno se mě dotázat. Byla prý také upozorněna na naše internetové stránky FIGU a nyní pilně čte 
o tom, co se u nás odehrává. Žádá mne ale o to, abych neuváděl její jméno ani adresu, protože by jinak 
měla nepříjemnosti se svými blízkými příslušníky, kteří žel o UFO smýšlejí jinak, a sice velmi negativně. 
Proto jí mám také psát jen na její P. O. Box a její dopis ... atd. Inu, myslím si, že bude zřejmě lepší, když 
si sám přečteš, co ta žena píše. Tady prosím. 

Ptaah   – – – Ty chceš odpovědět? 

Billy    Samozřejmě, neboť přece nemám co tajit. Ale nechci odpovědět dopisem, ale tady v našem 
rozhovoru, neboť ona píše, že kontaktní zprávy čte na internetu, a tak to bude přece postačovat. 

Ptaah   Pak by bylo ale dobré, abys tento dopis a právě tak i svoji osobní odpověď neuschovával. Ale tyto 
otázky zde bys měl otevřeně zodpovědět, jelikož se o to patrně budou zajímat i jiní a je to i ve veřejném 
zájmu. 

Billy   To máš pravděpodobně pravdu. – Pak chci k tomu, co se odehrálo v souvislosti s tou fotografií, 
povědět a vysvětlit následující: Tu formaci UFO ve tvaru V, která prolétala vysoko na nebi, jsem vyfotil 
jedné noci v Uitikonu, načež jsem ten snímek zaslal redakci jednoho novinového deníku, který ji pak 
zveřejnil. Následně jsem asi o 14 dní později obdržel z Anglie jeden dopis, který byl přirozeně psán 
anglicky a který jsem nechal přeložil ředitelem Demutem a kapitánem Schnurrenbergerem. Tento dopis 
pocházel od muže, jehož jméno už nevím, ale kapitán Schnurrenberger jej přeložil jako »Pendelholz«, to 
ještě přesně vím, protože jsem se tomuto podivnému příjmení podivoval. Tento muž – který pocházel 
z nějaké obce či města, která/které se jmenovala/o Warminster nebo tak – se mně každopádně 
dotazoval na tu fotografii a vysvětloval, že se o UFO mimořádně zajímá, přičemž se mě ptal, zda mám 
ještě další snímky. Z toho důvodu jsem mu, se svolením ředitele, zaslal i obrázky stop po přistání, které 
jsem mohl nasnímat; tyto stopy vznikaly vždy po přistání paprskové lodi Asket. Jednalo se o 4 snímky, 
které znázorňovaly spirálovitě stlačenou trávu, která takto vznikala, když Asket přistávacími talíři své 
paprskové lodě dosedla na louku, čímž v ní zanechala tyto stopy. Takové fotky jsem mohl přece pořizovat 
ještě i v 70. a 80. letech 20. století, když Semjase, ale i další dosedali svými paprskovými loděmi na luční 
pozemky. To se pak ale změnilo, jelikož vy Plejaren jste převzali od Sonaer pokročilejší techniku, díky níž 
pak přistávací talíře po dosednutí trávu již nepoškozovaly, takže již nebyla stlačována do tvaru spirály. 
Z toho důvodu jsem přirozeně pak již nepořizoval žádné fotografie takovýchto stop, avšak tyto fotky jsem 
předtím ještě mohl dát k nahlédnutí různým lidem z celého světa, neboť přicházely desítky návštěvníků 
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ze Švýcarska, Německa, Anglie, Ameriky a Japonska atd. Tak to bylo již v Hinwilu, když jsem bydlel v ulici 
Oberdorfstrasse; pak to tímto způsobem pokračovalo i tehdy, když jsem svůj dům prodal obci, načež 
jsem bydlel v ulici Wihaldenstrasse a nakonec tady v Hinterschmidrüti. Zpravidla a často u toho býval 
Guido, který směl asi z 80 až 100metrové vzdálenosti přihlížet tomu, jak přilétala a přistávala Semjase – 
někdy u toho byla i Pleija se svojí paprskovou lodí –, avšak byl zavázán k tomu, aby o tom mlčel. Guido 
se mnou také vícekrát jel do Ringwilu a hovořil vždy s mojí matkou, protože i ta se zajímala o záležitosti 
UFO, a byla navíc informována. 

Inu, později, když jsem sídlil v Hinterschmidrüti, byl často Jacobus při tom, když jsem chodil 
ke kontaktům, ale mohl to či ono pozorovat jen v delší vzdálenosti, avšak skutečně i některé věci viděl, 
jako například i jeho otec, který mohl na poli ve Wetzikonu nafilmovat a vyfotit stopy mých bot, které 
vznikly tehdy, když mne Semjase vysadila doprostřed zasněženého pole a já jsem se musel s námahou 
brodit ven, přičemž samozřejmě k místu, kde mne Semjase vysadila, nevedly žádné stopy, neboť ty 
přirozeně vznikly jen od toho místa k velmi vzdálené silnici. Tyto pořízené fotografie si pak samozřejmě 
našly cestu do světa, ale to se stalo přičiněním mé bývalé ženy, která pak ty obrázky předala Martinu 
Sorgemu, jenž bydlel v Ticinu a spolu s Marou Algethiovou (nar. 1944, dnes věštkyně, životní poradkyně 
a umělecká kreslířka) často přicházel k nám do Hinwilu do ulice Wihaldenstrasse, přičemž ale dnes 
zapírá, že mne zná. Ten mé originální fotografie poprvé zfalšoval, přičemž se lživě vydával 
za pozorovatele paprskových lodí Plejaren. Stalo se ale, že se tato lež příliš nerozšířila, neboť jeho 
kalendář, který vytvořil a v němž fotografie paprskové lodi Semjase uměle zasadil nad město Morcote, 
se netěšil velkému odbytu. V tomto ohledu jsem ale mlčel, když mi kvůli tomu telefonovali různí lidé, 
protože jsem věděl, že bych byl jen napadán a osočován a že celé tohle padělatelství vyzní samo od sebe 
opět do prázdna. Každopádně jsem pak záhy o Martinu Sorgeovi a Maře Alghethiové už nic neslyšel, 
a když jsem před 2 nebo 3 lety Maře telefonoval, protože jsem byl schopen vyhledat místo jejího nového 
bydliště, tak zapřela, že mne zná. A to poté, co nás spolu s Martinem během asi 2 let vícekrát navštívila 
v ulici Wihaldenstrasse v Hinwilu, přičemž i naše dcera Gilgameša byla během 3 týdnů u nich v Ticinu 
na prázdninách. 

Ptaah   To je to, co je známo i mně, a dále i to, že jsi od tohoto muže z Anglie dokonce ani nedostal 
odpověď, když jsi mu zaslal své fotografie stop po přistání. 

Billy   Ano, když se vrátím k tomu muži z Anglie: Ten se halil v mlčení a už o sobě nedal ani v nejmenším 
nic vědět, rovněž ani netelefonoval, ačkoliv jsem směl uvést telefonní čísla ředitele i faráře, který se 
přece u nás čas od času ochomýtal, ale ti dva čekali na hovor toho muže z Anglie marně. Farář Sieber 
nedostal odpověď ani na dopis, který tomu muži napsal – tak to žel bylo, stejně jako že se ředitel ani ten 
farář neodvažovali otevřeně hlásit k tomu, že se zajímají o UFO. Oba mi vícekrát říkali, že by byli zcela 
určitě prohlášeni za šílené a že by ztratili své místo – tedy právě místo ředitele a faráře –, kdyby něco 
vešlo ve známost o tom, že se zajímají o UFO, a že jsem je navíc vzdělal o tom, že mojí kontaktní osobou 
z Plejaren byla Asket atd., a také o tom, že ta UFO nepatřila k Plejaren. U ředitele a mé osoby se také 
ohlásil jeden muž – myslím, že se jmenoval Vetter nebo tak a že tehdy provozoval nějaký sport, kvůli 
němuž byl zjevně i nějak známý –, když viděl v novinách moji fotku. I on se o vše zajímal, přičemž si ale 
nepřál, aby to vešlo ve známost. Znal také některé faráře, kteří ke mně společně třikrát nebo čtyřikrát 
přišli, aby se mnou hovořili, ale o tom jsem samozřejmě musel mlčet, což jsem přirozeně slíbil. Mlčet 
o tom mi nedělalo potíže, neboť na mlčení jsem byl od doby, kterou jsem trávil se Sfath, přece již zvyklý, 
nicméně mi bylo dovoleno o tom hovořit, až zestárnu a až budu sám ještě žít v době, kdy oni 
pravděpodobně již žít nebudou. Pokud by se ale věci vyvinuly jinak, než jak byly zamýšleny, tak by se 
muselo právě uvažovat o tom, co chytrého by se mohlo udělat. Nuže, já si myslím, že od tehdejší doby 
uplynul už skutečně dostatečně dlouhý čas na to, abych o tom nyní mohl i otevřeně mluvit a nenatropil 
tím škodu. A že mi tehdy ředitel i poskytl zvláštní práva – což jsme ovšem museli zatajovat a navenek 
skrývat, a proto musel i svým nadřízeným místům poskytovat posudky o mé osobě, jež neodpovídaly 

http://cz.figu.org/


5 
 

 

Copyright 2024 bei ‹Billy› Eduard Albert Meier, Semjase Silver Star Center, Hinterschmidrüti 1225, 8495 Schmidrüti, Schweiz 
FIGU Studiengruppe ČR: http://cz.figu.org 

pravdě –, to náleží minulosti. On musel přece to vše zamlčovat, stejně jako farář Sieber, který by jinak 
coby farář před svými »ovečkami« ztratil hodnověrnost, jak uváděl. Oba se krom toho vícekrát pokoušeli 
mě přemluvit k tomu, abych Asket požádal o to, aby se směli s ní alespoň jednou proletět v paprskové 
lodi, což ale ona vehementně odmítla, přičemž jim ale povolila to – a tím je utěšila –, aby jednou 
z blízkosti pozorovali její paprskovou loď při přistávání, avšak krátce poté ji zneviditelnila. V tomto ohledu 
mi však ředitel radil, resp. takříkajíc zakázal o tom cokoliv říkat, a tudíž jsem i musel mlčet, což jsem 
přece i činil do dnešního dne. Pokud nyní hovořím, tak tím jistě už nemůžu způsobit žádnou škodu, neboť 
si myslím, že se o mlčení již snažit nemusím a že se již o to vše, co souvisí s možným natropením škod, 
nemusím starat. Že však o sobě ten muž z Anglie, tedy právě tento »Pendelholz«, již nedal nic vědět, 
poté co jsem mu poslal ty fotky stop po přistání – a sice doporučeně, k čemuž mi ředitel i předal 
stvrzenku –, tomu jsme se všichni divili, ale skutečně jsme už nikdy odpověď nedostali. Mlčel jsem tedy 
i o tom, i když mi čtenáři novin, v nichž byla zveřejněna má fotografie, psali zlé dopisy a vše pro mě 
začalo být v tomto ohledu prostě příliš hloupé, a tak jsem se o tuto věc dále nestaral. I o tom, že ředitel 
navenek mlčel, ačkoliv se o UFO neobyčejně zajímal, a sice soukromě, a nikoli proto, že měl ve vojenské 
službě vyšší postavení, jsme oba přirozeně mlčeli, což nyní smím, po tak dlouhé době, patrně říci, aniž 
by mu to ještě mohlo uškodit. Jisté lidi z personálu jen udivilo, že nařídil, abych velmi rychle dostal 
separátní místnost, zatímco převážná část chovanců se musela spokojit se společnými prostorami. Díky 
tomu jsem se mohl vydělit a bez povšimnutí být v přítomnosti Asket, a dokonce jsem s ní mohl vždy 
zmizet, aniž bych byl hledán. To bylo pro mně tím snazší, že jsem se po očišťování zeleniny, když jsem 
s ním byl hotov, mohl vždy zcela sám a bez dozoru pohybovat v širokém okruhu. A tak se potom také 
stalo, že mně ředitel spolu s některými jinými chlapíky sám odvezl do Curychu, kde jsme mohli být svědky 
lživé přednášky George Adamského, když vystoupil v Lidovém domě, kde jsme tomuto lháři pak s Asket 
pořádně zatopili. V oné době chodíval ředitel často do omývárny, kde jsem musel sám připravovat 
zeleninu pro všechny ty četné osoby v podniku, přičemž ale již nevím, kolik jich skutečně bylo. 
Každopádně se ředitel o vše velmi zajímal, a rovněž i o to, o čem jsem se bavil s Asket a co jsem s ní viděl 
a zažíval. A stále znovu a znovu se mne tázal, zda bych nemohl Asket přece jen přimět k tomu, aby se 
s ní směl alespoň jednou proletět v její paprskové lodi, což právě nemohl, stejně jako ani ten farář, který 
musel také navenek mlčet, právě jako samozřejmě i já. 

Ptaah   O to jste se vy dva skutečně snažili, tedy o mlčení. 

Billy   Samozřejmě. – I nyní tomu bude jistě tak, že mne budou osočovat z toho, že jsem lhář, neboť 
mnozí nebudou chtít pravdu jako takovou připustit. Ale to mě neruší, jelikož hloupost většiny hlupáků 
nezná mezí a je vskutku bezmezná. Ti hlupáci jsou přece jen věřícími a zapírači pravdy, kteří žel postrádají 
veškerou logiku, veškerý rozum a zdravý úsudek k tomu, aby sami, a tedy soběstačně mysleli, přičemž si 
přisuzují bezbřehou bystrost a fakticky se domnívají, že jsou chytřejší než sama pravda skutečnosti. 

Ptaah   A jak chceš zodpovědět otázku v tom dopise od této ženy, která se ptá »čím, kým a odkud jsou 
bytosti z těch UFO a co si přejí?«. 

Billy   Ty víš, že mi již tvůj otec, tedy právě Sfath, kladl na srdce, abych o tom nikdy nic neříkal, a tudíž 
mám mlčet. Smím ovšem povědět, že tyto bytosti pozemšťané od nepaměti považovali za boha nebo 
bohy a jako takové je vzývali. Přitom nepomáhá žádné vysvětlování, byť sebelogičtější a jakkoliv rozumné 
a soudné, k tomu, aby byla většina věřících pozemšťanů přiměna k tomu, aby sama a soběstačně 
myslela, namísto aby byla jednoduše věřivě odevzdána nějaké náboženské nebo světské víře a aby 
zavrhovala faktickou pravdu. Naopak, pozemšťané si vymysleli svojí vírou v Boha či bohy šílená 
náboženství, která vyžadují, aby lidé velebili imaginárního Boha a právě tak imaginární bohy a údajné 
světce. A to je spojeno s vyšinutými, zmatenými, krvavými, ba smrtícími obřady, zmatečnými 
monotónními zpěvy, fanatickými tanci a pomatenými »meditacemi« a rovněž i s lžemi, podvody, 
vražděním a zabíjením, válkami, terorem, nenávistí a dále i s vyhrožováním, klamáním, vykořisťováním 
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a zotročováním atd. Správné a samostatné myšlení založené na logice, rozumu a soudnosti lidé uplatňují 
jen vzácně. Pokud však uplatňováno je, tak působí dobře. K tomu patrně již není nutné nic dodávat, 
avšak je zajímavé, že ta žena pro tuto vražednou organizaci NATO používá bezmála stejné označení jako 
já. Více toho patrně předčítat nemusím, neboť již ... a já jsme minulý rok zjistili, že na Ukrajině je velká 
část populace na straně Ruska, a nikoliv na straně Zelenského, a tak si ze srdce přeje, aby Zelenskyj zmizel 
ze scény. Právě tak tato část obyvatelstva nechce mít ve své zemi ani Ameriku, a ani o vražednické 
organizaci NATO si nemyslí nic dobrého, a tudíž je také proti tomu, aby se stala Ukrajina jejím členem, 
a myslí si, že tomuto členství má ta válka zabránit. Vždyť toto je vlastně i účel té války, neboť 
přinejmenším ti, kteří v této věci myslí jasně, tedy právě na Ukrajině žijící lidé, rozpoznávají, čím NATO 
skutečně je, tedy že nepředstavuje nic jiného než organizaci vrahů, která se zaměřuje na zabíjení a boření 
a která je vedena hlavně Amerikou, a tak nechtějí, aby k této vražedné společnosti patřila i Ukrajina. 
Když člověk vše posoudí správně a podívá se na věc jasně, tak rozezná, že všichni ti jednotliví členové, 
počínaje nejnižšími vojáky a konče naprosto nejvyššími veliteli této vražednické bandy, resp. vražedné 
organizace, představují toliko zpustlé živly, které se svým smýšlením beze stínu pochybnosti zaměřují 
pouze na vraždění a ničení. Žádný z těchto po lidské stránce více než zpustlých, naprosto zvrácených, 
vražedných, bídných, prachubohých elementů nemá z hlediska svého smýšlení větší hodnotu než 
poslední bezcenná, nepotřebná kapka v moři nicoty. 

Ptaah   To jsou fakta, která jsme my, tedy Bermunda, Florena, Enjana, Quetzal a já, mohli jednoznačně 
zjišťovat a pozorovat během minulých týdnů. Bermunda, Florena, Quetzal, Enjana a já jsme byli totiž 
pověřeni tím, abychom pozorovali a posuzovali vznikající válečné události na Zemi, což vedlo k tomu, 
že jsme mohli pozorovat i události spojené s útěky lidí a konstatovali jsme, že mnozí běženci z Ukrajiny 
si jako místo svého útočiště zvolili Rusko a mnozí jej jako takové budou zvažovat i nadále. Mohli jsme 
však také vyzkoumat a skutečně zjistit, že Rusko usiluje o to, aby nejrůznějším způsobem ochraňovalo 
proruské lidi na Ukrajině, což je zejména nyní, během doby války, velmi obtížné, a na stranu druhou to 
u nepřátel Ruska vyvolává konfliktní odpor. Jinak jsme také dokázali vybádat, co se vpravdě děje kolem 
toho muže Navalného, což jsi přece chtěl vědět. Toho jeho zastánci zbožňují, aniž by ovšem věděli, kým 
a čím tento muž skutečně byl, a v minulém čase o něm hovořím proto, že nyní přece již prošel poslední 
cestou svého života, a sice vlastní vinou, neboť na tom místě, kde byl právem internován, vzbuzoval 
svým nedůstojným způsobem myšlení a chování mimo jiné mnoho nepřátelství, takže se u svých 
spoluzajatců učinil velmi neoblíbeným. Tento muž byl notorickým lhářem a podvodníkem, který své 
zastánce ve své fanatické mocichtivosti hanebně podváděl a byl takto založený i v sobě samém a žil tomu 
odpovídajícím způsobem. Že se ve svém smýšlení a usilování ve skutečnosti zaměřoval na falešnost, 
podvodnictví, kradení a rasismus a žil podle toho, to je nutno označit za vysloveně kriminální, stejně jako 
to, že všechny své zastánce bezskrupulně využíval k tomu, aby se zasazovali o něj osobně, jakož i o jeho 
usilování o moc. Byl to podvodný psychopat nemající sobě rovného, a ve vězení navíc trpěl tím, že mu 
byl odpírán alkohol, kterému holdoval a na němž byl závislý. Krom toho však propadl závislosti 
na různých lécích, které mu byly nedovoleně opatřovány ze strany ... Jelikož jej vazební podmínky velmi 
zatěžovaly a čekala jej ve vězení ještě dlouhá léta, tak se rozhodl uniknout z této situace, a sice tím, že si 
tajně shromažďoval léky, než mu postačovaly k silnému předávkování, které pak uskutečnil a které 
samozřejmě zákonitě způsobilo jeho smrt, díky čemuž mohl nyní uniknout své odpovědnosti. Toto jeho 
zastánci, které podváděl a klamal, nyní využívají k tomu, aby neakceptovali pravdu a aby za jeho smrt 
protiprávně připisovali vinu ruskému státnímu vedení, které chybně obviňují z vraždy tohoto muže. 

Také na Blízkém východě jsme museli vše pozorovat a dospěli jsme k poznatku, že se tam vraždí a boří 
týmž způsobem jako na Ukrajině. Rovněž v oblasti »Rudého moře«, kde Američané a Angličané bojují 
proti Hútíům, se odehrává totéž. Všichni strůjci spiknutí na všech místech jsou do jednoho ve své 
vládychtivosti stejně zvrácení a vraždychtiví, a ve své vůli ničit a ve svých vražedných způsobech jsou 
také bezohlední. Ti všichni jsou bez výjimky stejně zvrhlí, tedy na prvém místě zákeřné vedení 
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Američanů, zvláště ten hegemonický a vskutku senilní prezident Biden, jakož i ten pomstychtivý Putin 
v Rusku a dále ten válkychtivý Zelenskyj na Ukrajině. Totéž platí v Jemenu pro nejvyššího vůdce zajdíjů, 
resp. Hútíů, Husajna Badra ad-Dín al-Húthího, jakož na Blízkém východě v Izraeli pro toho vraždychtivého 
a ničivého fanatika Netanjahua, a dále i u Palestinců, kteří jsou vlastně Araby, pro jejich radikálně 
islámského vůdce Jahjáa Sinvára. A co se týče toho uskupení tajných a skrytých neonacistů ve vedení 
německého státu a krom toho i prezidenta francouzského státu Emanuela Macrona, který je zcela 
neschopný používat rozum a logiku, tak všichni tito činitelé ve svém nerozumném smýšlení a usilování 
nerozvážně straní Zelenskému a nově se ve svých skrytých, zákeřných úvahách zaobírají tím, aby 
propašovali na Ukrajinu vlastní vojsko a mohli se tak svým cizím zásahem vražedně a ničivě účastnit 
válečného dění, aby politicky zničili Rusko jakožto stát. To ale bude mít za následek ..., pokud bude tato 
bludná idea přece jen uskutečněna a pokud konečně neprorazí rozum a Amerika neukončí svoji politicky 
vyburcovanou »ochotu pomáhat« Ukrajině, a pokud ti »nápomocní«, pokrytečtí a »pomáhající« státní 
vůdci nerozeznají pravdu a neskoncují se svým chybným konáním. Vesměs nerozumní státní vůdci, kteří 
již dva roky vedou podivnou světovou válku, a také části jejich populací, jež schvalují a podporují chybné 
jednání svých státovládců, nevědí a neumějí si ani představit, že hrozí skutečně celosvětová válka, která 
bude tak zhoubná, zle ničivá a hubivá, jako nebyla ještě nikdy předtím a od doby, kam sahá celá paměť 
lidstva. Taková válka nastane, pokud bude velký počet bezskrupulních činitelů, nenávistí a zaujatostí 
ovlivněných vládnoucích z asi 50 států – jakož i stejně smýšlející části jejich populací – dodávat dále 
Zelenskému zbraně a peníze atd. a pokud jej budou povzbuzovat a činit mu přísliby a pokud tento muž 
– který ve skutečnosti jedná z pověření a pod ochranou Ameriky – bude moci vést svoji válku, což bude 
Rusko a především Putina popichovat k tomu, aby došlo k nejhoršímu. Že se na celé věci účastní i žoldáci 
bez svědomí, což stojí mnoho lidských životů a vyvolává nevídané destrukce, to bude jen vedlejší 
záležitostí a zapomenuto. V tomto ohledu jsme dospěli k poznatku, že vyvíjejí vražedné aktivity i žoldnéři 
ze Švýcarska, což je známo i ruské tajné službě, která se je snaží zajmout, aby je potrestala, přičemž tímto 
trestem patrně nebude nic jiného než poprava. A dále je nutno povědět, že se očividně potvrdilo 
všechno to, co jsi předpovídal a co jsem si mezitím přečetl i v letopisech mého otce jako jednoznačné 
konstatování toho, že se utvořila a otevřela nová fronta antisemitismu, jak jste to přece tehdy sami 
registrovali, když jste zkoumali dnešní události. Právě tak se potvrdilo, že se vyplní tvá předpověď 
ohledně ... a ... 

Billy   Tak se to skutečně odehraje, neboť se jedná o to, co jsem se Sfath zažil a viděl a co žel nebude 
možné změnit, a tak ... Ale to vše nahradím trojtečkami, neboť se držím toho, co mi uložil, tedy toho, 
abych o tom pomlčel, a tudíž to smím povědět jen vám, Plejaren. Toto Sfath přece i bral v potaz a dovolil 
mi o tom s vámi hovořit, zatímco vůči všem pozemšťanům mi uložil mlčet, a sice i v tom ohledu, že ... 

Ptaah   To jsem i já četl v letopisech svého otce, a tudíž je mi známo, že smíš hovořit s námi všemi, kteří 
s tebou udržujeme styky. Nesmíš jen mluvit s pozemšťany tím způsobem, aby získali předchozí 
vědomosti o tom, co ... přinese budoucnost. Lidé odpovědní za světové události by pak tím spíše 
vymýšleli a konali chybné věci, vinou čehož by ještě větší katastrofa ... 

Billy   To vím, neboť všichni tihle rádoby velikáni a mocichtivci jsou choří idioti lačnící po moci. Krom 
toho jsou hloupí jako snop – a takovéhle hlupácké omezence máme žel i v naší zemské vládě tady 
ve Švýcarsku a ti hrubě maří naši neutralitu a chtějí i nechat o Švýcarsku a švýcarském lidu soudit cizí 
soudce, a proto tihle vlastizrádci usilují o to, aby naše země mohla fakticky plíživě vstoupit do diktatury 
EU. Celá vláda naší země je žel prostoupena bezcennou a neodpovědnou chátrou, která není v žádném 
ohledu schopna používat logiku, rozum a zdravý úsudek a která nejenže ve svém bludu ignoruje 
počestné a rozumné členy vlády a jejich jasnou prozíravost a ničí to dobré, ale tlačí také zemi a lid do bídy 
a k zániku. Tato pravda se přece v současnosti prokazuje celým tím nesmyslným úsilím o vyplácení 
13. dávky AHV (důchodového a pozůstalostního pojištění), neboť bude-li tato věc při volebním hlasování 
navzdory veškerému rozumu přijata, tak z toho vzejdou velmi velké problémy. Už jen to, co ... 
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Ptaah   To je žel faktickou skutečností, to je jasné – jinak bys to přece neříkal. Také ... Nyní ti však musím 
podat zprávu od Arlion, přičemž se vše týká toho, že on a jeho spolupracovníci nalezli řešení, jak bude 
možné tebe samotného chránit před těmi útočnými energiemi, abys ... Arlion tě ještě navštíví a vše ti 
vysvětlí. 

Billy   To mi částečně vysvětlil již před několika měsíci a já jsem to uskutečnil, a tudíž ... Mohu sice stále 
znovu pociťovat, že tyhle náboženské energie i nadále uplatňují svůj vliv, ale jejich síly jsem schopen 
na základě vysvětlení a rady Arlion ... 

Ptaah   To chápu, ovšem tvé snahy jsou korunovány úspěchem. 

Billy   Tak tomu jest, ale někdy to bylo těžké a obtížné, ale ty přece víš, že se jednoduše nevzdávám 
a nepodléhám. Ale naštěstí ještě existuje menšina lidí, kteří se také snaží konat to správné a kteří usilují 
o to stát se skutečně člověkem, a proto se pilně učí a pracují na sobě. To například dokazuje tento e-
mail, který mi byl nedávno napsán, a ten muž se stal člověkem, jenž nezůstal věřícím, ale stal se 
samostatně myslícím. Když jsem ho poprvé, asi před 40 lety, viděl, tak byl ještě mladým mužem, avšak 
mezitím se toho hodně naučil a udělal ze sebe člověka, který kráčí životem pevným krokem: 

21. 2. 2024 v 9:53 napsal ... ... 

Salome milý Billy 

Salome i jiným osobám, které budou eventuálně číst tento e-mail. Dnes si dovoluji napsat osobní e-mail 
jako dodatek k posmrtné vzpomínce na ... Za pozvánku bych chtěl ještě jednou srdečně a upřímně 
poděkovat. ... směl/a, ... učinit i tomu nároku nebo smyslu a účelu užitečně zadost ve smyslu FIGU, to mě 
samozřejmě velmi těší. 

Nyní uplynulo již 40 let od doby, kdy jsem ... definitivně ... do Švýcarska ... 1. srpna 1984 jsem vlakem 
dorazil do Winterthuru. 

V běhu všech vývojů nastal jednou jeden okamžik, během tvé návštěvy, milý & vážený Billy, ... při němž 
došlo k dialogu o tématu životního úkolu nebo mého životního zaměření. 

Už si nedokážu přesně vzpomenout na všechny detaily (určitě ale na to přesné místo ve vchodu 
do obývacího pokoje), ale jsem schopen si velmi přesně vybavit, že jsi doporučoval/říkal, že je možné se 
nejprve starat o mír v malém kruhu rodiny, tak nebo podobně jsi to formuloval, tedy že je dobrým úkolem 
pozitivně působit v malém a přímém okruhu vlastní osoby. 

Nuže, důvod mého dnešního e-mailu a důvod, proč si dovoluji se na Tebe poprvé osobně obrátit jako 
tehdy, spočívá v tom, že já nyní po ... smím předem nahlížet na dobu života, která mi ještě zbývá. Bylo mi 
dopřáno uzavřít tak kruh s ... a své učební šance nakonec vnímat přece jen tak, že se z nich 
vykrystalizovaly červené nitě evoluce a že se mohl manifestovat neutrálně pozitivní mír. 

Nyní mne mj. velmi zaměstnává otázka, do jaké míry mohu, krom vnímání své osobní odpovědnosti, 
věnovat více přímého času a soustředění ve svém životě svému nitru a tomu evolutivnímu, a do jaké míry 
mohu a eventuálně bych i měl, případně i ve formálním smyslu, působit ještě evolutivněji. 

Je pravda, že jsem život ve vnějším světě přijal a stále se snažil o to, abych tento svět mohl šťastně opustit, 
aniž bych si na počátku dokázal přesně vysvětlit, co to znamená, a tento evolutivní impuls jsem 
následoval a podařilo se mi krok za krokem více a více dávat na své vnitřní impulzy a intuice. 

Současně jsem usiloval o to, abych v tomto vnějším světě podněcoval užitečné a smysluplné věci pro 
evoluční vývoj, a díky tomuto vnitřnímu impulzu jsem dospíval ke svým jednotlivým krokům na své 
profesní dráze. A směl jsem rozpoznat mnoho věcí, které jsou Ti ve Tvé moudrosti přirozeně již všechny 
rovněž známy; běh času mi daroval evolutivní impulzy na křižovatkách života, ne všechny jsem dokázal 
ihned perfektně přijmout, ale mám pocit, že jsem pomocí těch impulzů v zásadě dokázal nalézt svoji 
vnější cestu i s Tvořivými zákony a doporučeními. Vždyť jsem také před několika lety soustředně četl 
»OM« a »Kalich pravdy«, a nyní se této četbě věnuji ještě jednou a pociťuji naprosto zřetelně pozvání 
mého ducha k tomu, abych soustředění v této věci na základě své odpovědnosti ještě zřetelně prohloubil. 

http://cz.figu.org/
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A tuze mě zaměstnává otázka, do jaké míry mohu, smím nebo i musím tuto svou vlastní odpovědnost 
za evolutivnější působení přijmout i ve formálním smyslu ještě zřetelně důsledněji. 

A nyní a dnes bych si chtěl dovolit navázat na Tvoji tehdejší výpověď i ve smyslu otázky, zda může 
případně existovat nějaká cesta v tom smyslu, že bys mi znovu mohl dát nějaký impuls jako tehdy, jakožto 
»zářivé světlo na obzoru« pro další dráhy. 

Řídím se impulsem, omlouvám se, pokud není přiměřené to učinit formou e-mailu. A vyčkávám na vývoje, 
které se možná z tohoto e-mailu mohou odvinout. 

Pro dnešek pravím srdečné salome s upřímnou a hlubokou vděčností za celé Tvé působení (na bázi 
informací z knihy OM), 

B... 

 

Ptaah   Pozoruhodné, skutečně velmi pozoruhodné. B... se stal v Nauce zcela očividně zběhlým a vyvíjí 
s její pomocí vážné snahy, což mu přináší úspěch v různých ohledech a užitek pro jeho život. 

Billy   Vidím to také tak. Považuji také za obdivuhodné, že se lidé – když začínají sami myslet –, z vlastního 
popudu snaží, dále se vyvíjejí, nalézají faktickou pravdu a dokážou se ze sebe samých vypracovat 
ve skutečné lidi. To je podle mého názoru vskutku pozoruhodné, jak jsi řekl. A ... k tomu nalezl cestu 
sám, vykročil po ní a nyní po ní i putuje. 

Ptaah   To je skutečně potěšitelné. 

Billy   Opravdu, vskutku mě to těší. Ale považuji rovněž za potěšitelné, že se lidé z celého světa zajímají 
o to, o čem spolu hovoříme, když vedeme své rozhovory. To dokazuje kupř. následující e-mail, který 
poslal Berke z Turecka Bernadette. Berke je jeden přítel z Turecka, který je s námi, hlavně s Bernadette, 
v čilém kontaktu. Nyní píše v souvislosti s rozhovorem, který jsme spolu my dva nedávno vedli, 
následující, k čemuž zaslal ještě i nějaké obrázky, které byly pořízeny a které zachycují ruiny, jež byly 
vykopány na tom místě, které mám ještě zpola v paměti z doby, kdy jsem tam byl se Sfath a viděl, jak 
lidé tehdy žili a pracovali, jak velmi dobře spolu vycházeli a jak provozovali demokracii, která byla 
skutečně demokracií; tato jejich demokracie se nikterak nepodobala tomu podvodu, který je dnes 
rozšířen po celém světě v podobě údajné demokracie a který se zakládá na tom, že při volbách má 
platnost většinový systém, který však v žádném ohledu neodpovídá demokracii, ale právě jen – když se 
na to budeme dívat blahosklonně – »částečné demokracii«, tedy principu půl napůl, který ovšem 
s pravou demokracií vůbec nesouvisí. Co je však nyní nutno uvést ohledně toho následného e-mailu: 
Berke v něm napsal následující zajímavé věci, které se odvinuly v souvislosti s mými vzpomínkami 
na dřívější události, kdy jsem byl spolu se Sfath před dlouhou dobou u jednoho národa ve východním 
Turecku, kde jsem toho hodně zažil a hodně se toho dozvěděl: 

 

Milá Bernadette, 

ahoj, milá kamarádko. Jak se Vám všem daří? Je to už nějaká doba, kdy jsme si psali naposledy. Mně se 
vede velmi dobře, a jsem u své rodiny na dovolené, která bude trvat až do prvního březnového týdne. 
Důvod mého psaní však spočívá v něčem jiném: Před několika hodinami jsem se podíval na poslední 
kontaktní zprávu a na Billyho vysvětlení o původu demokracie. Když jsem četl jeho řádky, přišlo mi rázem 
na mysl, kde cca před 11 000 lety se Sfath byl. Jeho popisu a udanému roku odpovídá jen jediné místo, 
totiž Göbekli Tepe (Břichatý kopec). Toto stanoviště se nalézá v jihovýchodním tureckém městě Şanlıurfa, 
a jistý Klaus Schmidt vedl na tomto archeologickém stanovišti od roku 1996 do roku 2014 vykopávky. 
Domnívám se, že je to ta osoba, které Billy vyprávěl o tom zážitku, který měl společně se Sfath. 

http://cz.figu.org/
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Nyní k tomu slovu, které Billy zavedl, totiž »Orlakta«: To se velmi podobá dnes používanému tureckému 
slovu »Ortak«, které znamená tolik co »něco sdíleného, co patří ke společnému vlastnictví«, »společné 
podílení se« nebo jednoduše »partner« Také slovo znamenající srp se u nás nazývá »Orak«, a to pochází 
z téhož slovesa vyjadřujícího sklízení, dělení, řezání a kosení, a srp je jednoduchý nástroj používaný při 
polním hospodářství sedláky, jakými byly někdejší národy v této lokalitě. Prohledal jsem slovníky jazyků, 
kterými se tehdy a v tomto regionu mluvilo, ale nedokázal jsem najít nic, co by se našemu slovu velmi 
podobalo, a tak ta věc zůstává pouze mým tvrzením. 

Žel bylo o Göbekli Tepe natočeno mnoho dokumentárních filmů a vynořila se četná sporná tvrzení, jako 
že se na tomto místě pracovalo stejně jako v případě pyramid v Gíze, tedy že při jeho budování 
napomáhali mimozemšťané nebo že ty megality představovaly hvězdné brány či nějakou prastarou 
technologii. Nedávno byla nalezena nová kamenná figura, která znázorňuje jednoho muže 
s neobřezaným penisem. Turecká vláda to cenzurovala, když byl o tom vysílán pořad v národní televizi, 
a pokud vím, tak byla část té nalezené kamenné figury, na níž je vytesán penis, mezitím odstraněna 
a deformována. 

Rád bych se zeptal Billyho, zda tehdy probíhal na tomto místě nějaký mimozemský vliv, z čehož v žádném 
případě nevycházím, a chtěl bych se také dotázat, která národnostní skupina toto místo zřídila a za jakým 
účelem. Před pár lety, když jsem se v Meierově případu ještě důkladně nevyznal, jsem položil podobnou 
otázku Christianovi a ten mi jen řekl, že ty nejdávnější pyramidy jsou mnohem starší než Göbekli Tepe, 
a že jsou staré cca 73 000 let. Prověřoval jsem také, zda se o Göbekli Tepe už někdy něco říkalo, ale 
nemohl jsem o něm v kontaktních zprávách nic nalézt. Přikládám také některé obrázky zachycující tu 
nově nalezenou kamennou figuru a také končinu toho místa obecně. 

Posílám milé pozdravy a salome, 

Berke 

A tady jsou ještě ty obrázky, které poslal se svojí zprávou a které ukazují některé ty starověké ruiny, které 
do dnešního dne zbyly z toho, co mám teď nějak opět v paměti ohledně toho, jak to právě tehdy 
vypadalo: 

http://cz.figu.org/
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To bylo tedy to, co Berke zaslal e-mailem, a k jeho otázkám mohu jen povědět, co z tehdejší doby ještě 
vím, jako např. to, že se nijak nehovořilo o »mimozemšťanech«, každopádně mi Sfath nepřekládal nic 
v tomto smyslu z toho, o čem s těmi lidmi hovořil. Ani jazykový překladač, který mi pro všechny případy 
dal, nepřeložil ani slovo ve smyslu »mimozemský«, »hvězdy«, »nebe« či ve smyslu něčeho, co by 
poukazovalo na Vesmír nebo tak. Zato se však hovořilo – a na to si dobře vzpomínám – o pospolitosti, 
lovu, ptačích bytostech, uctívání, společné práci, vlastním a společném majetku, uspořádávání a vedení 
všech věcí atd. To si skutečně ještě dokážu dobře vybavit, neboť Sfath mi vysvětloval mnohé z toho, co 
se v rozhovorech dovídal. A tu si vzpomínám ještě i na to, že tito lidé tvořili velmi obsáhlé společenství, 
které čítalo mnoho tisíc osob a které nazývali »Denes« nebo tak, přesně to označení již nevím, ale měli 
pro něj nějaký znak, který mi dodnes utkvěl v paměti a který ti tu mohu i nakreslit. ... 

 

Takto ten znak vypadá, a Sfath mi vysvětloval, že toto společenství pro určité věci používalo znaky jako 
tento, který právě vyjadřuje »společenství« a který používali již jejich nejdávnější předci, kteří jej – jak 
Sfath vysvětlil – »vynalezli« již před mnohem více než 6000 lety, počítáno od tehdejší doby, kdy jsme 
tam byli. Dále tehdy vysvětloval, že tento znak bude používán a rozšiřován daleko do budoucnosti, 
a že bude dokonce zachován až do Jmmanuelovy doby. Od tehdejší doby, kdy jsem byl spolu se Sfath 
u těchto lidí, jsem jej sice už nikdy nikde neviděl, ale myslím si, že přesto zůstal zachován, jak Sfath říkal. 

http://cz.figu.org/
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A k tomu, co píše Berke ohledně té sochy a co poslal za obrázek, chci říci, že je přece idiotské, že ta socha 
byla z náboženských důvodů poškozena, neboť v době, kdy byla vytvořena, přece ještě neexistoval islám, 
který požadoval obřízku penisu, která byla ustavena jen proto, že ... Nuže, pokud Berke hovoří 
o pyramidách v Gíze, resp. o jejich stáří, tak nelze nic pořídit s tvrzením archeologů, kteří uvádějí, že jsou 
ty pyramidy staré teprve několik málo tisíciletí, ačkoli jejich skutečný původ tkví v minulosti staré asi 
70 000 let, avšak před několika tisíci lety byly »obnoveny«. Přitom byla před několika tisíciletími 
změněna i Sfinga, která byla předtím vytvořena jako lvice, jejíž hlava pak byla oddělena a nahrazena 
lidskou hlavou. Falzifikace byly vyčarovávány již ve staré době, přičemž původní věci byly jednoduše 
měněny a přizpůsobovány novým poměrům atd., jako se to stalo kupříkladu právě i s hlavou Sfingy, která 
se jeví být nechtěnou »falzifikací«, nicméně ve skutečnosti se o falzifikaci nejedná, neboť podoba Sfingy 
byla jen změněna a přizpůsobena nové vládě. 

Ptaah   To ... bys ale při vyvolávání a sepisování rozhovoru neměl zmiňovat, neboť to, co jsi vysvětlil 
o původu té/těch ... Také ohledně jiných falzifikací pravdy – jako např. v případě takzvaného 
křesťanského posmrtného plátna1, jehož látka vykazuje podle našich nejnovějších a nanejvýš přesných 
analýz z minulého roku s pomocí techniky Sonaer stáří 669 let – se prokazuje, jak mnozí pozemšťané 
dychtí po padělávání a jak jsou podvodní. Hlava a velmi pokojně působící obličej na onom údajném 
»posmrtném plátně« poukazuje na nějakého muže ve věku cca 64 let, který ovšem v době tvorby tohoto 
otisku nebyl mrtvý, nýbrž živý, neboť z našich velmi přesných a naprosto bezchybných poznatků 
nepochybně vyplynulo, že ten znázorňovaný otisk muže nedává poznat mrtvého, nýbrž žijícího člověka. 
Do té chvíle jsme ještě nedokázali vyzkoumat, jak bylo toto asi před 670 lety možné a jaký druh techniky 
byl použit k tomu, aby bylo toto údajné »posmrtné plátno« vytvořeno. Bylo nutné cestovat zpět časem, 
abychom vybádali, jakým možným způsobem byl ten otisk vytvořen, toto bylo na ... Zemi tehdy známo 
jako ... a podobně, a tudíž byl ten otisk na plátně vytvořen tímto způsobem, jak vyplynulo z naší nové 
analýzy. Pokud se jedná o různé jiné pomůcky, resp. údajné rekvizity z Jmmanuelovy doby, nebo i jiné 
takové, které jsou uchovávány v muzeích nebo jednoduše jako »starověké památky« atd., jež údajně 
souvisejí s Jmmanuelem a jsou v oběhu, tak se v každém jednotlivém případě jedná o podvod a padělek, 
jak vyzkoumali a jednoznačně objasnili odborníci v týmu kolem mimozemšťana jménem Arlion. Ohledně 
toho údajného »posmrtného plátna« byla prozkoumána i poslední 3 tisíciletí, z čehož vyplynulo, 
že padělek »posmrtného plátna« byl vyroben již 900 let po Jmmanuelovi a ten měl rovněž údajně 
znázorňovat otisk mrtvého Jmmanuelova těla, avšak tento padělek se v běhu času rozpadl na kousky, 
zatímco ten falzifikát, který byl vytvořen asi o 400 let později, se zachoval do dnešního dne. 

Billy   Je přece jasné, že to, co jsem řekl ohledně toho vysvětlení, nebudu zmiňovat, stejně jako ani 
všechno to, co říkáš na důvěrné úrovni, neboť přece vím, že to vše nemá být uváděno ve známost proto, 
že ..., a tudíž dané pasáže nahradím trojtečkami. Když jsi teď ale ještě jednou uvedl do diskuze to údajné 
»posmrtné plátno«, tak bychom o něm nyní již skutečně neměli mluvit, neboť ani v tomto ohledu 
nechtějí křesťané, resp. věřící, tak jako tak vědět pravdu, a ani ji akceptovat. I to, co se udělalo s tou 
sochou, jak píše Berke, představuje nejen hanobení toho díla, ale i jeho falšování a padělání starověké 
památky, a tak tomu jest a je to neomluvitelné i tehdy, když se to vše stalo z pomatených a zmatených 
náboženských důvodů. Ani náboženství a náboženská víra neospravedlňuje k takovémuto jednání, neboť 
ta dotyčná socha byla vytvořena asi o 10 tisíciletí dříve, než vzešlo islámské náboženství, jehož formy 
víry byly pak mimo jiné uplatněny k tomu, aby se na penisu té sochy vytvořila obřízka nebo aby byl ten 
penis zdeformován. A krom toho se do pomatené náboženské nauky vkrádaly i všechny možné jiné 
chybné věci, které Mohamed nikdy nenařizoval, stejně jako mnohé jiné chybné a přibásněné věci 
vzcházely již v křesťanství. A to vůbec nemluvím o tom, že Jmmanuel je mylně nazýván Ježíšem, o čemž 
by se býval nikdy neodvažoval ani snít. Oba dva, Jmmanuel i Mohamed, byli ve svém smýšlení jen 
naprosto poctiví a bezúhonní a svými postoji a stanovisky se zaměřovali na skutečnost a pravdu, 

 
1 Patrně míněno tzv. Turínské plátno; pozn. překl. 
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na poctivost, dobrotu, humanitu, mír, svobodu a počestnost atd., avšak nikdy v žádném změněném 
aspektu na to, co jim bylo přibásňováno a co bylo chybně ve smyslu náboženství a extrémní víry učiněno 
z jejich »Nauky pravdy«. Učení Jmmanuela a Mohameda – které přinášeli již všichni nositelé pravdy, 
jejichž linie sahala až do doby Nokodemionovy – nepožadovalo či nepožaduje ani velebení zvěstovatelů 
pravdy, ani žádné jejich podřízené a servilní vzývání, nebo vzývání Boha či svatých, a právě tak ani žádné 
»svaté úkony«, obřady, věci, pohyby či pokřižování se, omývání se a vykuřování místností atd. 
Zvěstovatelé ani nikdy nepožadovali nesmyslné cetky v podobě křížů, modlitebních kamenů, růženců, 
modlitebních míst a domů a tak dále, a právě tak ani »náboženské žehnání« či »náboženské křtění« atd. 
Jejich »Učení pravdy« se zaměřovalo výhradně a pouze na to, že člověk musí být svobodný ve svém 
pravlastním myšlení a že se musí podle svých vlastních schopností správně rozhodovat v otázkách práva 
a bezpráví a správně jednat. Nauka tedy v sobě zahrnovala, že má člověk rozeznávat to pozitivní 
a negativní a že si má na základě logiky, rozumu a zdravého úsudku sám pěstovat své vlastní myšlenky, 
nezávisle na veškeré víře, a že má tedy činit správná a spravedlivá rozhodnutí a jednat na jejich základě. 
Pozemšťané jednají však veskrze opačně, a tudíž v rozporu se skutečností a pravdou, neboť například 
vykonávají tresty smrti, vedou války, terorizují, ustavičně falšují pravdu a padělají také bez skrupulí 
potraviny, jak jsem kupř. na vlastní oči viděl jako chlapec v pražírně kávy v Bülachu, kde byla při výrobě 
namletá káva silně mísena s velkým množstvím mouky z mletého obilí a následně se prodávala. Tím byli 
i velmi četní kupující samozřejmě podváděni, stejně jako ti, kteří ve velkém nakupovali čaj z východních 
zemí, který byl ovšem – jak jsem sám viděl – barven, aby na základě podvodu vypadal jako určitá odrůda 
nebo aby se jevil jako »zralý«, což jsem, jak jsem právě již pověděl, u výrobců čajů sám pozoroval. K tomu 
se zřejmě hodí úsloví, které se přece říká již od nepaměti: »Svět chce být právě podveden.« 

Faktem a pravdou je, že žádný normální člověk – smím-li vůbec hovořit o normálnosti – neschvaluje, 
nepožaduje ani nevykonává pomstu a odplatu nebo tresty smrti, válku a teror, natož aby válku sám 
zapříčiňoval, osnoval nebo vedl. Právě tak normální člověk ani nepřikazuje či neschvaluje teror ani ničivé 
demonstrace, způsobování škod či tělesné útočnosti, nebo dokonce poškozování života a ničení lidských 
výdobytků atd. Nehorázným zločinem je už to, že jsou lidé proti své vlastní vůli zákonem nuceni k tomu, 
aby vojensky pozvedali zbraň proti nějakým spolubližním a aby je usmrcovali, resp. vraždili. A tak to 
zpravidla je, aniž by dotyční lidé člověka, kterého mají zavraždit, znali, aniž by jej kdykoliv předtím viděli 
a/nebo aniž by jim tento člověk jakkoliv uškodil. 

Ptaah   Tato nespravedlnost zachází však ještě mnohem dále, neboť jak jsem během svých pobytů zde 
na Zemi například vyzkoumal, a sice zvláště tady ve tvé vlasti, tak tento stát poskytuje cizím zemím 
velkolepé peněžní dary na údajnou podporu a pomoc, přičemž velmi vysoké obnosy ve výši miliónů 
švýcarských franků, které jsou neprávem vybírány od občanstva formou daní, bývají často darovány 
na pochybné účely atd. a odsouvány a vyhazovány do cizích států. Při tom jsem mohl zjistit, že velké 
obnosy dospívají vždy na konta majetných státních vedoucích, kteří se tímto způsobem nerušeně takřka 
bezmezně obohacují a ... 

Billy   ... na náklady lehkověrných daňových poplatníků ve Švýcarsku. Ale to je vlastně veřejně známé, 
nicméně obyvatelstvo to mlčky toleruje, protože se právě nikdo neodvažuje proti tomu něco 
podniknout. Mimoto lid tento podvod paradoxně schvaluje, a to proto, že zastává bludnou nábožnou 
víru a věří, že takovéto zahazování daňových prostředků slouží dobrým účelem a je »křesťanské«. A tak 
je tomu přesto, že vlastně mnozí občané z národa vědí, že se část nepoctivých činitelů v cizích vládách 
a vrchní představitelé pomocných organizací těmito »pomocnými prostředky« z daní švýcarského lidu 
obohacují a stávají se milionáři, jak zjistila již tvoje dcera Semjase spolu se mnou při našich průzkumech. 

Ptaah   Tak tomu skutečně je, a to mi moje dcera Semjase i pověděla. Takovýmito machinacemi jsou 
nesmyslně vyhazovány velké obnosy z daňových prostředků, místo aby se s pomocí těchto peněz 
pečovalo o chudé a sociálně slabší ve vlastní zemi a aby se i činilo vše pro to, aby se chránila životně 
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důležitá příroda se všemi svými ekosystémy a také stále více poškozovaná fauna a flóra. Toto ovšem 
vedoucí v řadách státních pověřenců, kteří jsou za to odpovědní, naprosto zanedbávají, neboť jsme 
získali poznatek, že jsou tito »vedoucí« pouze velkohubí a že postrádají odborné znalosti o tom, co je 
opravdu velmi naléhavě nutno činit pro záchovu životně důležité přírody a jejího zvířectva a rostlinstva. 
Dokonce ani jejich takzvaní odborníci nejsou natolik vzdělaní a zkušení, aby dokázali rozpoznat, co 
nezbytného by bylo nutno fakticky činit. Ti nevnímají nutné věci, jež je naléhavě nezbytné dělat pro 
přírodu a její zvířectvo a rostlinstvo, ale naopak zohyzďují krajiny, lesy, vodstva, horstva i kraje, a proto 
má vše úhrnně škodlivý účinek na přirozenost všech ekosystémů, a tím i na všechen život. A jak 
zjišťujeme – a tento posudek je úděsný –, tak to vyplývá z bludné přemoudřelosti a mocenského 
počínání pověřenců všech správních úřadů atd., kvůli čemuž zabraňují tomu, aby se pro zdar a záchovu 
přírody a její zvířecí a rostlinné říše podnikaly a činily správné kroky. Je tomu také tak, jak jsme zjistili, 
že tito pověřenci nevykazují pražádné opravdové znalosti a zkušenosti v otázkách přírodního života, 
a proto pomocí chybných nařízení a povelů působí proti tomu, co by bylo nutno správně činit. To vede 
k tomu, že lidé, kteří odpovědně a na základě pravých znalostí ohledně života a ohledně nezbytnosti 
správného prospívání a existenčních možností přírody a její fauny a flóry jednají správně – díky čemuž 
se může přírodním říším dařit a mohou žít –, bývají sužováni chybnými podmínkami a povinnostmi 
v podobě různých nařízení, rozkazů, zákonů a trestů atd., jejichž vinou je jim bráněno v tom, aby konali, 
co je nezbytné. 

Billy   Na to vše se žel ve Švýcarsku vůbec nedbá, anebo jen málo, tedy ohledně toho vyhazování peněz 
a ničení přírody, zvířectva a rostlinstva, úhrnem všech ekosystémů, a tím i krajin a vodstev, a také 
ohledně ničení lesů a hor, niv, luhů, polí, bažin a močálů atd., a tím pádem nutně i atmosféry a klimatu. 
Zvláště na to nedbají ti, kteří »rozprašují« hromady peněz do ciziny na údajně »dobré nápomocné účely« 
a na »rozvojovou pomoc« a kteří plní soukromé peněženky a bankovní konta cizím vládnoucím. 
A že přitom ve vládě ještě spolupůsobí vlastizrádci, kteří hrubě maří naši neutralitu a které lid ještě 
toleruje, místo aby takovéto zrádcovské živly vyrazil, to je zcela typickým rysem všeobecné hlouposti 
a omezenosti, a tedy právě nemyšlení – myslet by lidé měli sami z pravlastní iniciativy, ale místo toho 
zastávají všelijakou pomatenou, zmatenou a neužitečnou víru, která v nich vzbuzuje lhostejnost 
a strachuplnost, dusí v nich iniciativnost a činí z nich bytosti naprosto nečinorodé, zneuznávající 
skutečnost a odmítající pravdu. Z toho důvodu je lid neschopen činit to – a tak je tomu ve všech zemích 
světa –, co by bylo správné, tedy aby se postavil na »zadní« a způsobil, aby kormidlo vlády řídili jen dobří 
a praví lidé schopní vykonávat vládní úřad, a tedy aby mohli vést zemi a lid pouze lidé, kteří se chovají 
poctivě a bezúhonně a mají životní zkušenosti. Naopak nevhodné »vládní výkvěty« do vlády nepatří 
a sluší se, aby se jich lid zbavil, k čemuž ale žel zjevně nemá odvahu, a tak občanky pouze zatínají pěst 
v kapse u zástěry a občané v kapse u kalhot – pokud byť jen k tomu mají dostatečnou kuráž. Toto je více 
než jen pochybné, když se podíváme na to, jak vládnoucí a jejich rozumově slepí zastánci a názoroví 
spřízněnci osnují a rozpoutávají v rozporu se smyslem míru a se svobodou lidu války, vraždy, zabíjení, 
zhoubu a boření. Právě tak, jako se to stalo a jak to probíhá na Ukrajině, přičemž vše bylo způsobeno 
vinou Ameriky, avšak vyvoláno Ruskem. Pak je na Blízkém východě ta vražedná a zničující válka, kterou 
započal Hamás, jenž zaútočil na Izrael, zatímco v Rudém moři se vede válka proti Jemenu, kde rovněž 
působí bezskrupulní vrazi a páchají obrovské destrukce. 

Inu, toto je ovšem něco jiného než to, že v Bernu dřepí ve vládě jisté jednotlivé neschopné elementy, 
a sice v dobách míru jakožto zemězrádci i ve Spolkové radě, přičemž v současném roce pobírají plat, 
světe div se, zhruba 472 958 švýcarských franků. Lid je ale příliš zbabělý na to, aby takovéto živly odstranil 
z vlády, stejně jako to nečiní ani jejich spoluvládnoucí, neboť ti tyhle odporné živly, které s nimi působí 
ve vládě a které kupříkladu hrubě przní švýcarskou neutralitu, ještě chrání a nechávají je tropit další 
pohromy. Většina národa očividně mnohem raději sedí se založenýma rukama, lelkuje a nechává si líbit 
vše, co takováto k vládě nezpůsobilá a vlastizrádná individua dělají, a k těm patří i ti, kteří chtějí naši 
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vlast zaprodat diktatuře EU a už to i krok za krokem dělají, v důsledku čehož poté, co se všechno tohle 
odehraje a prosadí, budou o zdaru a nezdaru Švýcarek a Švýcarů rozhodovat cizí soudci. 

Ptaah   To skutečně hrozí, jak vím z letopisů svého otce. 

Billy   Ano, já to vím právě tak dobře, stejně jako to, že ty válečné rozbroje na Ukrajině, jež zapříčiňuje 
hegemonické jednání Ameriky a také stranné a neuvážlivé spolupůsobení asi 50 zemí, které dodávají 
Zelenskému zbraně, munici a peníze, budou mít za následek, že ... 

Ptaah   To bys al... 

Billy   Vždyť to ani nezamýšlím, ale říkám to jen tobě. Ty trojtečky by měly postačovat a podnítit člověka 
k tomu, aby sám myslel. To je něco, co budou jistě činit ti, kteří myslí dále než jen právě na špičku 
vlastního nosu. 

Ptaah   Podle toho, jak vidím politiku Švýcarska, je tato země na cestě k zániku. 

Billy   To máš patrně pravdu, neboť když pomyslím na všechno to pravé a správné a na to, jak byli 
vládnoucí Švýcarska i prozíraví a jak správně mysleli a jednali ještě v době, kdy jsem byl mlád, a když 
vidím, jak chybně, zmateně a ničivě myslí, konají a vládnou dnes, tak je mi více než jen patrné, že to se 
Švýcarskem půjde rychle z kopce. Je velmi politováníhodné a naprosto nepochopitelné, že švýcarský lid 
spí s otevřenýma očima – jako ale obecně i pozemšťané. Lidé jednoduše nevnímají pravdu, neboť jsou 
ovládáni lhostejností, zábavami a pošetilými hloupostmi, jakož i touhou být bohatý bez nutnosti 
pracovat a také snahou se zveličovat na veřejnosti, jako např. v televizi tím, že se budou skvít, nebo 
influencerstvím, při němž influenceři pomocí blbounského ovlivňování »odsávají« svým divákům hodně 
peněz, které dotyční hloupě a přitupěle platí. Právě tak se to děje se sportem, zvláště při fotbale, kdy 
diváci platí vysoké ceny za vstupenky, aby přihlíželi tomu, jak si fotbalisté »čutají« na hřišti s koženým 
míčem. A to místo toho, aby se sami něčím zaměstnali a dělali něco pro zdraví svého vlastního těla. 
Mnozí, kteří to vedou tímto způsobem, se pak diví tomu, že s jejich zdravím to jde náhle už jen od desíti 
k pěti. Ale teď mám jednu otázku: Jak se to vlastně má s tím psaním, které pro vás pořizuji? Je to stále 
ještě tak, že ... 

Ptaah   To zůstalo stejné, a my jsme ti za všechnu tvoji práci velmi vděční. 

Billy   To je dobré, dík za to nechci. Mimoto jsem díky tomu trvale zaměstnán, nejsem nikdy bez práce 
a neznám nudu. Krom toho mezi to přicházejí ještě i kontaktní rozhovory, které musím vyvolávat 
a sepisovat. To je ovšem zajímavé, neboť ty náboženské energie mi do toho fušují tak masivně, 
že potřebuji 3krát až 4krát delší dobu než dříve k tomu, abych ty hovory vyvolal a sepsal. Celé odstavce, 
nebo někdy dokonce vše, co jsem již vyvolal a sepsal, se náhle jednoduše smaže, a tudíž musím začínat 
znovu od začátku. Také s flashkami je to tak, když na ně všechno nahrávám, abych to nechal zkorigovat 
Bernadette. Znenadání prostě chybí některá slova nebo celé odstavce, anebo je vše zpřeházené 
či rozporné vůči tomu, co jsem napsal a co je správně v počítači atd. Zajímavé ale je, že všechno to, co 
sepisuji pro vás, funguje bez problémů a těmi rušivými energiemi to není narušováno. 

Ptaah   To jsi vysvětloval mně i Arlion, a my to považujeme skutečně za podivné, a Arlion to nedokáže 
vysvětlit, a rovněž i pro všechny jeho odborníky je to nevysvětlitelné. Pro něj i jeho lidi je hádankou, že je 
ti při psaní narušován i tvůj rukopis, takže z nevysvětlitelných důvodů a nechtěně a nekontrolovatelně 
píšeš zcela chybná písmena a čísla, pokud něco píšeš rukou. 

Billy   Proto musím přece vždy zaměstnávat Evu, když musím něco ručně napsat, jako např. telefonní 
čísla nebo adresy na obálky. Ale podívej se semhle, tohle typicky svědčí o hegemonické šílenosti 
Američanů. 
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Intergalaktická těžařská práva 

USA se zákonem prohlašují za vlastníka celého Vesmíru 
5. prosince 2015, 9:12, autor: D. Lenz 

To není vtip, ani aprílový žertík, a ani satira. Senát USA a Kongres požehnaly návrhu zákona, který 
prohlašuje celý Vesmír za americký správní prostor. Dokonce americký prezident Barack Obama již 
podepsal tuto písemnost, která USA propůjčuje neomezené právo k udílení licencí na těžařská práva 
v celém Kosmu. 

Washington (U.S.A.) V Kosmické smlouvě OSN z roku 1967 bylo stanoveno, že Vesmír se všemi svými 
nebeskými tělesy nepatří žádnému jednotlivému státu, ale celému lidstvu. Tato smlouva dovoluje státům 
Vesmír používat a probádávat, avšak výslovně jim zakazuje prohlašovat nebeská tělesa za vlastní 
majetek. 

Doposud se tato desetiletí stará regulace těšila mezinárodnímu souhlasu, ale zdá se, že USA nyní změnily 
své mínění. Návrh zákona, který již podepsal Senát USA, Kongres i prezident Barack Obama, prohlašuje 
USA za jediného správce těžařských práv v celém Vesmíru. Tím si USA nárokují právo udílet licence 
ke komerčnímu využívání Kosmu, jako kupříkladu k vytěžování asteroidů či ke kolonizaci jiných planet. 

Pramen: https://www.forschung-und-wissen.de/nachrichten/oekonomie/usa-erklaeren-sich-per-
gesetz-zum-besitzer-des-gesamten-weltraums-13372245 

 

Ptaah   Hegemonské bludy Ameriky neznají mezí, a proto do sféry své vládychtivosti zahrnuje celý 
prostor soustavy SOL, což také povede k tomu, že ... 

Billy   Jak říkáš, ale tady napíšu trojtečky, neboť vím, že se to stane skutečností, a pak by nebylo dobré, 
kdyby to pozemšťané věděli předem, jelikož potom by vše bylo ještě mnohem ... 

Ptaah   Tak by tomu jistě bylo. Nyní by však to, co jsme doposud probrali, mělo pro dnešek postačovat, 
poněvadž mám ještě jiné věci, jež s tebou chci prohovořit a jež mají zůstat jen mezi námi. 

Billy   Jak chceš. Potom ... 
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FIGU má dva nové kanály na YouTube, na nichž se můžete dozvědět více o Billym, 

Plejaren a Nauce Tvořivé energie: 

Německy: 

FIGU 

Michael von Hinterschmidrüti 

@michaelvoigtlaender9492 

https://www.youtube.com/channel/UCvrDwu4PdnaX328s7n0PWVg 

Anglicky: 

FIGU 

Michael from Hinterschmidrueti 

@michaelvoigtlaender4347 

https://www.youtube.com/channel/UCVRSWBSZ7LszV1y7rlJ_dHA 

 

Neutrální informace k aktuální situaci a k ostatním důležitým tématům: 

FIGU 

Znamení doby – mimořádné vydání: 

https://www.figu.org/ch/verein/periodika/zeitzeichen 
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